
Komunikat nr 1 SEZON 2020/21  

 

Koledzy w związku z sytuacją wprowadzenia stanu epidemii i zakazie zgromadzeń 
ustawodawca w  Ustawie z dnia 16 kwietnia 2020 r. o szczególnych instrumentach wsparcia 
w związku z rozprzestrzenianiem się wirusa SARS-CoV-2[1] ) w art. 22 wprowadzono zapis: 

Art. 22. W ustawie z dnia 13 października 1995 r. – Prawo łowieckie (Dz. U. z 2020 r. poz. 67 i 148) po art. 
33d dodaje się art. 33e w brzmieniu: 

„Art. 33e. 1. Jeżeli w trakcie trwania kadencji organów Polskiego Związku Łowieckiego oraz organów 
koła łowieckiego na terytorium Rzeczypospolitej Polskiej wprowadzony został stan zagrożenia 

epidemicznego, stan epidemii lub stan nadzwyczajny  

kadencja tych organów ulega przedłużeniu o okres trwania stanu zagrożenia epidemicznego, stanu 
epidemii lub stanu nadzwyczajnego. 

2. Wybory do organów Polskiego Związku Łowieckiego oraz organów koła łowieckiego nie mogą odbyć się 
wcześniej niż przed upływem 30 dni od dnia zakończenia na terytorium Rzeczypospolitej Polskiej stanów, 

o których mowa w ust. 1.”. 

 Walne wyborcze zgromadzenie Koła zostaje odroczone prawdopodobnie do jesieni 
2020 roku lub odleglejszy termin. Chciałbym poinformować Kolegów że wszyscy członkowie 
Obecnego Zarządu mimo ogromu spraw administracyjnych i ataków niszczących polski 
model łowiectwa odpowiedzialnie zgodzili się dalej pracować na rzecz Koła i Polskiego 
Łowiectwa. Na słowa wielkiego uznania zasługują w szczególności Kolega Prezes Józef 
Saczko oraz Kolega Skarbnik Marian Zalewski którzy mimo prywatnych problemów 
zdrowotnych oraz wielu lat poświęconych dla Naszego Koła wspólnie uznali że chcą pomóc 
w tych ciężkich czasach.  

Miniony sezon przyniósł wiele sukcesów pozyskaliśmy przeszło 300 szt. zwierzyny 
grubej w tym 161 dzików ( 99 szt. obw.199). Polowania dewizowe podczas których 
ustrzelono 13rogaczy i 5 jeleni byków zasiliły kasę koła o kwotę 36106,75 zł. Łączny 
przychód do kasy koła wyniósł 240563,78 zł a koszty 219620,94 zł. Problemem okazały się 
bardzo niskie ceny na skupie dziczyzny. Mimo pozyskania ponad 30 byków i jeszcze 
większej ilości łań i cieląt, oraz  70 rogaczy ,saren i koźląt do kasy koła wpłynęło jedynie 
60488,70 zł co stanowi zaledwie 25% przychodów koła. Został wybudowany drewniany 
domek myśliwski w miejscowości przechody. Budowa pochłonęła 100000 zł. Obecny stan w 
którym znajduje się budynek jest to stan surowy otwarty wraz z zadaszeniem z dachówki 
ceramicznej oraz gotową elewacja zewnętrzną. W obecnym sezonie Zarząd planuje wstawić 
okna wykonać instalację oraz przysposobić dolną salę do spotkań podczas polowań 
zbiorowych. Przez politykę obecnego Zarządu przy aprobacie wielu członków Kola bardzo 
znacząco zwiększyliśmy majątek Koła wyceniany przeszło na 300000 zł. Pozwala to patrzeć 
ze spokojem w przyszłe sezony ponieważ  już posiadamy pokaźne zabezpieczenie majątkowe.  

 Zarząd przygotował pakiet uchwał na obecny sezon 2020/21 które miały zostać 
zaprezentowane na Walnym Zgromadzeniu Koła. W związku z wyżej opisaną sytuacją 
legislacyjną Zarząd podjął decyzje, że do czasu nowego Walnego Zgromadzenia Koła i 
głosowania nad uchwałami obowiązują uchwały z sezonu 2019/20. W przypadku 
wprowadzenia zmian wynikających z nowo proponowanych uchwał waloryzacji będą 
podlegały jedynie uchwały dotyczące składek gdyż obowiązują one na cały sezon. Obecnie 



wpłacamy składkę na rzecz koła uchwaloną na ubiegłorocznym Walnym w wysokości 150 zł 
do końca maja 2020 roku.  

 Wraz z powyższym komunikatem Zarząd załącza podział myśliwych na grupy do prac 
społecznych na rzecz Koła. Koledzy proszeni jesteście do wykonania prac do końca Lipca 
2020 roku. Nie wykonanie prac usankcjonowane będzie uiszczeniem opłaty 
rekompensacyjnej w wysokości 200 zł, oraz brakiem możliwości ubiegania się o odstrzał 
jelenia byka. Myśliwi wyznaczeni do prac remontowo budowlanych oraz uzupełniani soli 
proszeni są o zakupy niezbędnych materiałów na fakturę wystawiona na KŁ „Przepiórka” po 
uzgodnieniu z Kolegami prowadzącym grupę.  

 W ubiegły tygodniu PIW Białystok wyszedł z inicjatywą zasługującą na ogromne 
pochwały dotyczącą badania pozyskanych dzików od włośnicy. Obecnie koledzy proszeni 
jesteście o nie pozyskiwanie próbek wykonają to za was lekarze weterynarii.  

 Kolega Łowczy przypomina również o wspólnym poszanowaniu się miedzy 
polującymi kolegami polegającym na oszczędzaniu młodych przyszłościowych rogaczy przez 
wszystkich członków Koła bez wyjątku.  

 Od obecnego sezonu Zarząd Koła chce w pełni wykorzystać zakupiony system EPI 
24. Dotyczy to ewidencji pozyskanej zwierzyny oraz spraw finansowych. Wszyscy Koledzy 
proszeni jesteście o skrupulatne wypełnianie potrzebnych danych do dalszych rozliczeń. 
Wpisujemy pozyskaną zwierzę, wagę, oraz ilość. W przypadku dzików w uwagach podajemy 
nr znacznika oraz płeć i nr chłodni. Podczas zatwierdzania tych danych proszę chwilę 
odczekać po naciśnięciu ikony zapisz. System dział z drobnym opóźnieniem a klikanie 
kilkukrotne skutkuje tym iż są koledzy którzy wirtualnie pomnażają swoje sukcesy, co 
utrudnia pracę Łowczemu. Gdyby zdarzyło się ze myśliwy nie zdążył wpisać pozyskanej 
zwierzyny lub oddanego strzału a polowanie zostało zakończone, wpis można edytować i 
uzupełnić brakujące dane.  
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